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P R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr II /2014 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  5 grudnia 2014 r.  

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 
 

           Na 14 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Eugeniusz Krzyżanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Tomasz Marć- Wójt Elekt Gminy Zwierzyn 

3. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

4. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

5. Wiesława Kowalewska – Inspektor ds. budownictwa, gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

6. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

7. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

1) Otwarcie II zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

2) Odczytanie postanowienia Komisarza Wyborczego w Gorzowie Wlkp. 

3) Przyjęcie wniosków do porządku obrad i ustalenie porządku obrad. 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Informacja o stanie Gminy. 

6) Wręczenie zaświadczeń GKW w Zwierzynie o wyborze wójta. 

7) Złożenie ślubowania przez wójta elekta. 

8) Podjęcie uchwał w sprawie. 

a) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Zwierzyn z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2015”, 

b) ustalenia wynagrodzenia za pracę Panu Tomaszowi Ferdynandowi Marć – 

Wójtowi Gminy Zwierzyn, 

c) diet za udział w pracach Rady Gminy Zwierzyn i jej organów, 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

e) określenia wysokości stawek od środków transportowych na terenie Gminy 

Zwierzyn, 

f) zgłoszenia kandydatury do Powiatowej Rady Zatrudnienia. 

9) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

10) Odpowiedzi na wnioski i zapytania zgłoszone podczas sesji. 

11) Wolne wnioski i informacje. 

12) Zamknięcie II zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

1. Otwarcie II zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 13
20 

otworzył Mirosław Gniewczyński 

przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 14 radnych na sali obrad obecnych 

jest 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 

zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

 

Następnie przewodniczący RG powitał radnych oraz zaproszonych gości.  



2 
 

 

 

2. Odczytanie postanowienia Komisarza Wyborczego w Gorzowie Wlkp. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn odczytała postanowienie 

Komisarza Wyborczego w Gorzowie Wlkp. (postanowienie w załączeniu do protokołu). 

 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad i ustalenie porządku obrad. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował o wniesionych autopoprawkach 

do przesłanego porządku obrad i przedstawił nowy porządek obrad . 

Następnie zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są uwagi. Nikt nie wniósł uwag 

do  zaproponowanego porządku obrad, wobec czego przewodniczący RG poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad sesji głosowało 14 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że: 

 protokół zgodnie ze Statutem Gminy Zwierzyn może być sporządzony w ciągu 21 dni od 

sesji i na 7 dni przed następną sesją radni mogą zgłaszać uwagi. Protokół jest już prawie 

gotowy i od poniedziałku radni będą mogli się z nim zapoznać, 

 zwołał dzisiejszą sesję oraz w trybie ekspresowym posiedzenia wszystkich stałych komisji 

na dzisiejszy dzień, 

 spotkał się z wiceprzewodniczącą Rady Gminy Zwierzyn i ustalili podział swoich 

obowiązków, 

 spotkał się z wójtem Eugeniuszem Krzyżanowskim w celu omówienia jego działalności i 

ustalenia, jakie zadania są przez niego zaakceptowane i jaki będą wdrażane, 

 spotkał się  wójtem elektem Tomaszem Marć, który został również poinformowany o tych 

koncepcjach, 

 przygotował projekt uchwały w sprawie diet za udział w pracach Rady Gminy Zwierzyn i 

jej organów. 

 

5. Informacja o stanie Gminy. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy przedstawił informacje o stanie Gminy Zwierzyn na 

dzień 30 października 2014r. (informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG w imieniu własnym i radnych Gminy Zwierzyn 

podziękował Eugeniuszowi Krzyżanowskiemu za wieloletnią prace i służbę na stanowisku 

Wójta Gminy Zwierzyn, wręczając mu pisemne podziękowania oraz wiązankę kwiatów. 

 

6. Wręczenie zaświadczeń GKW w Zwierzynie o wyborze wójta. 

 

Angelika Jaworska przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Zwierzynie wręczyła 

Tomaszowi Ferdynandowi Marć zaświadczenie o wyborze na Wójta Gminy Zwierzyn. 

 

7. Złożenie ślubowania przez wójta elekta. 
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Tomasz Ferdynand Marć złożył ślubowanie.  

 

Następnie Mirosław Gniewczyński złożył wójtowi gratulacje i wręczył wiązankę kwiatów. 

 

Tomasz Marć Wójt Gminy Zwierzyn zabrał głos w celu podziękowania mieszkańcom gminy , 

którzy mu zaufali i zgłosowali na jego kandydaturę, żeby mógł piastować tę zaszczytną 

funkcję. Podziękował również tym, którzy zagłosowali na jego kontrkandydata, ponieważ, jak 

stwierdził nie pozwala mu to popaść w samozadowolenie i jeszcze bardziej mobilizuje do 

pracy, żeby przekonać tych, co na niego nie głosowali, żeby zmienili zdanie. Przyrzekł, że 

będzie się skupiał, żeby dobro gminy i jej mieszkańców polepszać.  Z okazji, że dziś jest 

dzień wolontariusza podziękował wszystkim wolontariuszom za pracę na rzecz innych. Złożył 

również podziękowania Eugeniuszowi Krzyżanowskiemu za całokształt pracy, jaki wniósł dla 

dobra gminy pełniąc funkcję Wójta Gminy Zwierzyn. 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie. 

a) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Zwierzyn z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2015”, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wprowadzenia poinformował, że za 

programem kryje się kwota 50.000 zł, która zostanie rozdzielona na podmioty. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Gminy Zwierzyn z organizacjami pozarządowymi na rok 2015” 

(opinia nr 1/2014 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i odczytał projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Zwierzyn z organizacjami pozarządowymi 

na rok 2015”. Następnie poddał w/w projekt pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty 

większością głosów. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 

głosowała 1 radna (Renata Wąsik). Projekt uchwały staje się uchwałą Nr II/5/2014. (Uchwała 

w załączeniu do protokołu). 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG stwierdził, że w głosowaniu bierze udział 14 

radnych. W związku z wygaśnięciem mandatu radnego Tomasza Marć, następny radny 

zasiądzie w Radzie po wyborach uzupełniających. 

 

b) ustalenia wynagrodzenia za pracę Panu Tomaszowi Ferdynandowi Marć – 

Wójtowi Gminy Zwierzyn, 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący odnośnie projektu uchwały przypomniał radnym, 

jakie wynagrodzenie miał dotychczasowy wójt Eugeniusz Krzyżanowski. Stwierdził, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym zaproponowano wójtowi Tomaszowi 

Marć wynagrodzenie o około 1000 zł mniejsze niż miał jego poprzednik. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia za pracę Panu Tomaszowi Ferdynandowi Marć – Wójtowi Gminy Zwierzyn 

(opinia nr 2/2014 w załączeniu do protokołu). 
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Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę Panu Tomaszowi Ferdynandowi Marć – Wójtowi 

Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. „Za” 

przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

II/6/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

c) diet za udział w pracach Rady Gminy Zwierzyn i jej organów, 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG odczytał projekt uchwały. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie diet za udział w 

pracach Rady Gminy Zwierzyn i jej organów (opinia nr 3/2014 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zgłosił wniosek, żeby do projektu uchwały 

wprowadzić autopoprawkę w §3 dodając ust.1 punkt 2 w brzmieniu: „Każdemu radnemu 

przysługuje jedna dieta bez względu na liczbę pełnionych funkcji. W przypadku pełnienia 

funkcji, za które przysługuje dieta w innej wysokości, radny ma prawo do diety w wysokości 

wyższej”. 

Za wprowadzeniem autopoprawki radni opowiedzieli się jednogłośnie. „Za” głosowało 14 

radnych. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie diet za udział w pracach Rady Gminy Zwierzyn i jej organów pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 

14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr II/7/2014. (Uchwała w załączeniu do 

protokołu). 

 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości (opinia nr 4/2014 w załączeniu do protokołu). 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy przedstawił różnice stawek podatku od nieruchomości 

zaproponowanych na 2015r. w stosunku do stawek obowiązujących w 2014r. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG odczytała projekt uchwały. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości pod głosowanie. Projekt 

uchwały został przyjęty jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 

radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr II/8/2014. (Uchwała w załączeniu do 

protokołu). 

 



5 
 

e) określenia wysokości stawek od środków transportowych na terenie Gminy 

Zwierzyn, 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG odczytała projekt uchwały. 

 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek od środków transportowych na terenie Gminy Zwierzyn (opinia nr 5/2014 

w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie określenia wysokości stawek od środków transportowych na terenie Gminy Zwierzyn 

pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu 

uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr II/9/2014. (Uchwała w 

załączeniu do protokołu). 

 

f) zgłoszenia kandydatury do Powiatowej Rady Zatrudnienia, 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że wpłynęła rezygnacja 

dotychczasowego przedstawiciela w Powiatowej Radzie Zatrudnienia Eugeniusza 

Krzyżanowskiego. Następnie odczytał rezygnację ( pismo w załączeniu do protokołu). 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy zabrał głos w kwestii wprowadzenia do 

przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący RG poinformował, że proponuje się kandydaturę wójta Tomasza Ferdynanda 

Marć na członka do Powiatowej Rady Zatrudnienia w Strzelcach Krajeńskich. Pan Tomasz 

Marć wyraził zgodę na kandydowanie do Powiatowej Rady Zatrudnienia. 

 

Urszula Kruszyna wiceprzewodnicząca RG odczytała projekt uchwały. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie zgłoszenia kandydatury do Powiatowej Rady Zatrudnienia pod głosowanie. Projekt 

uchwały został przyjęty jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 

radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr II/10/2014. (Uchwała w załączeniu do 

protokołu). 

 

9. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

Stefania Sierocińska zapytała, kto będzie zastępcą wójta w Urzędzie Gminy Zwierzyn. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że w chwili obecnej nie ma takiej potrzeby, żeby w 

urzędzie zatrudniony został zastępca wójta. Jest sekretarz, który pełni funkcję zastępcy. 

 

Stefania Sierocińska zapytała jakie obecny wójt ma doświadczenie w samorządzie i oświacie. 
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Tomasz Marć odpowiedział, że był radnym w Radzie Gminy Zwierzyn i radnym powiatowym 

oraz członkiem komisji oświaty. Temat nie jest mu obcy. Uczestniczenie w tych dwóch 

radach dało mu wiele wiedzy i doświadczenia. Nie mówi, że wie wszystko, ale pewien zakres 

wiedzy posiada. 

 

Renata Marcińczak zgłosiła zły stan studzienek kanalizacyjnych na wysokości ul. Wojska 

Polskiego w Zwierzynie. Ich stan zagraża mieszkańcom, którzy potykają się o nie i doznają 

urazów. 

 

Jarosław Skiba poinformował, że: 

 na rogu ul. Leśnej i Spokojnej w Sarbiewie została ustawiona lampa solarna. Jest ona 

w miarę nowa, a więcej nie świeci, jak świeci. Może jest jeszcze na gwarancji i 

dałoby się ją zareklamować, 

 w pasie drogi od jeziora w Sarbiewie w kierunku ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie 

znajduje się uskok. Należałoby zadziałać, żeby ustawić przed nim znak ograniczenia 

prędkości, gdyż nadmierny hałas przejeżdżających pojazdów przeszkadza 

mieszkańcom, 

 wnioskował o zgłoszenie do Starostwa Powiatowego w Strzelcach Krajeńskich o 

zamontowanie progu zwalniającego na drodze powiatowej między jeziorem a dalszą 

częścią Sarbiewa w kierunku figurki, gdyż pojazdy zbyt szybko poruszają się tą 

drogą. 

 

Grzegorz Kuchciński zapytał, czy można wpłynąć na właściciela firmy transportowej, który 

rozładowuje wagony na bocznicy w Górkach Noteckich. Jest to uciążliwe dla mieszkańców, 

którzy wykonują do niego telefony w tej sprawie. 

 

Mirosław Gniewczyński przyłączył się do wypowiedzi radnego Kuchcińskiego, stwierdzając, 

że to Eurovia ma firmę w Owczarkach, a bocznicę rozładunkową w Górkach Noteckich. 

Potwierdził, że transport ciężki daje się we znaki mieszkańcom. Zapytał, czy jest szansa, żeby 

uruchomić bocznicę np. w Sarbiewie lub w Zwierzynie. 

 

Urszula Kruszyna poinformowała, że jej wyborcy pytali się o ścieżkę rowerową ze Zwierzyna 

do Strzelec Krajeńskich. 

 

Dorota Kruszyna: 

 zapytała przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn, czy przewiduje spotkania z 

mieszkańcami poszczególnych sołectw, dyżury w sołectwach, 

 poinformowała o problemie spalania toksycznych odpadów, proponując 

zastanowienie się, w jaki sposób wpłynąć na osoby, które się tego dopuszczają. 

 

Renata Wąsik zapytała, co dalej z salą wiejską w Gościmcu, czy planuje się jej remont. 

 

Renata Marcińczak zasygnalizowała, że w ośrodku zdrowia w Zwierzynie czuć nieprzyjemny 

zapach z kanalizacji, należałoby coś z tym zrobić. 

 

Anna Ryś-Konieczna: 

 zapytała, czy nie można byłoby ustawić na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie znaku 

ograniczenia prędkości do 40km/h dla samochodów ciężarowych, 
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 stwierdziła, że na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie znajduje się garb, nie 

proponowała go likwidować, tylko wykorzystać oznaczając go, jako element 

ograniczenia prędkości na tej drodze. 

  

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 9. 

 

10. Odpowiedzi na wnioski i zapytania zgłoszone podczas sesji. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG w sprawie dyżurów w sołectwach stwierdził, że 

kiedyś to praktykował, ale praktycznie nikt nie przychodził. Jeżeli będzie taka potrzeba on 

jest otwarty na takie spotkania. 

 

Tomasz Marć wójt gminy również zadeklarował gotowość spotkań z mieszkańcami, jeżeli 

będzie tylko taka ich wola. 

Następnie ustosunkował się do zgłaszanych wniosków, informując, że: 

 w sprawie ustawienia znaków ograniczenia prędkości spotkają się z właścicielami 

drogi i będą z nimi rozmawiać, 

 stwierdził, że na pewno występuje uciążliwość dla mieszkańców z powodu 

rozładowywania wagonów na bocznicy w Górkach Noteckich, dziękując za 

podpowiedź, sugestię dlaczego w Górkach Noteckich a nie na innych bocznicach. 

Stwierdził, że będzie chciał się dowiedzieć, jaka jest szansa, żeby odbywało się to np. 

na bocznicy w Zwierzynie. Byłoby to z korzyścią dla mieszkańców, którzy mieliby 

spokój, droga zostałaby odciążona i niedewastowana oraz koszty transportu dla 

Eurovii byłyby mniejsze, 

 w sprawie ścieżki rowerowej rozmawiając z poprzednim wójtem dowiedział się, że 

gmina Strzelce Krajeńskie przy współpracy naszej gminy miała plany 

przeprowadzenia ścieżki po starych torach kolejowych do wysokości Eurovii, dalej ul. 

Kościelną koło posesji p. Tatarzyńskiego wzdłuż lasu. Jeżeli powstał taki program 

należy do niego wrócić. Jednak on by optował, żeby ścieżka rowerowa przebiegała 

wzdłuż pasu drogi wojewódzkiej, gdyż wie, że górę biorą przyzwyczajenia ludzi, 

którzy i tak będą jeździć tą drogą, 

 w sprawie spalania śmieci sądzi, że chodzi tu o plastiki, należałoby się zastanowić, 

czy nie wystarczyłoby ustawienie koszy na te odpady na wioskach. W tej sprawie 

potrzeba trochę dobrej woli użytkowników, po obmyciu pojemnika plastikowego 

można je dostarczyć do punktu w Strzelcach Krajeńskich, gdzie przyjmują takie 

odpady. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że chodzi tu o folię, którą odbiera w 

wyznaczonych terminach związek SGO5. Natomiast jeżeli chodzi o opakowania po środkach 

ochrony roślin należy je oddać, rolnicy są w tym zakresie przeszkoleni. Jeżeli będą 

występowały incydenty spalania tych odpadów prosił o informowanie go o tym, a on będzie 

powiadamiał policję. 

 

Tomasz Marć ponownie zabrał głos: 

 stwierdził, że jest zwolennikiem raczej perswazji, kara w tym wypadku to już 

ostateczność. Uważa, że jeżeli będą sygnały, na których posesjach ma to miejsce, 

na pewno będzie interwencja, gdyż też jest wrogiem tego typu zachowań, 

 

Eugeniusz Krzyżanowski odnośnie lamp solarnych stwierdził, że lampy solarne są na 

gwarancji. Usterkę należy zgłosić firmie. Być może poluźniły się jakieś styki. 
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W sprawie folii stwierdził, że tu jest dobra wola rolnika, który może dowieźć ją na PSZOK w 

Górkach Noteckich. 

 

Ponownie Tomasz Marć: 

 w  sprawie przykrego zapachu z kanalizacji w ośrodku zdrowia w Zwierzynie 

poinformował, że musimy temu zaradzić, 

 odnośnie studzienek kanalizacyjnych też będziemy chcieli temat załatwić, 

 nie jest w temacie remontu sali w Gościmcu, wie , że jest do dyspozycji fundusz 

sołecki. Jest również możliwość pozyskania środków z PROW-u, jeżeli rada 

sołecka zwróci się z problemem, to pomożemy w napisaniu wniosku o 

dofinansowanie, 

 w sprawie garbu na drodze będą rozmowy z właścicielem drogi. 

 

Włodzimierz Nobis zaproponował, żeby własnymi środkami doprowadzić do użyteczności 

drogę powiatową od zakrętu, gdzie się kończy droga brukowa (ul. Santocka) aż za mostkiem 

w Górkach Noteckich, na której  są dwa wyrobiska, i jak pada deszcz robią się jeziorka. 

Stwierdził, że wójt Krzyżanowski wspomniał, że jest złożony kruszec, dlatego zaproponował 

wysypanie tego kawałka drogi tym kruszcem. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG  prosił, żeby na przyszłość radny zgłaszał 

wnioski we właściwych punktach porządku obrad. Następnie zamknął punkt 10. 

 

11. Wolne wnioski i informacje. 

 

Janusz Lessnau sołtys sołectwa Górecko zaproponował, żeby doszło do zorganizowania 

spotkania wójta i przewodniczącego RG z sołtysami. Zapytał, dlaczego w porządku obrad 

sesji nie ma punktu wnioski i zapytania sołtysów. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG wyjaśnił, że radni poprzedniej kadencji przyjęli 

Statut Gminy Zwierzyn, nie uwzględniając tego punktu. Jest natomiast punkt, że 

przewodniczący Rady może udzielić głosu zaproszonym gościom i nimi są sołtysi. 

 

Dorota Kruszyna proponowała, żeby punkt interpelacje i wnioski sołtysów pozostał w 

porządku obrad, jak to było dotychczas. 

 

Mirosław Gniewczyński ponownie zaznaczył, że Statucie nie ujęto w porządku obrad takiego 

punktu. Stwierdził, że też zależy mu na tym, żeby sołtysi mogli składać swoje wnioski. 

Zasięgnie w tym temacie informacji radcy prawnego. 

Następnie poinformował, że w dniu dzisiejszym dokonano wyboru struktur organizacyjnych, 

funkcyjnych komisji stałych, przedstawiając przewodniczących komisji i ich zastępców. 

 

Jarosław Skiba zasugerował, żeby sołtysi spotykali się tuż przed sesją z radnymi, wówczas 

mogliby przekazać radnemu swoje wnioski a radny przekaże je na sesji. 

 

Dorota Kruszyna stwierdziła, że sołtys chce się czuć ważny i sam zgłaszać wnioski na sesji. 

 

Stefania Sierocińska poinformowała, że w Statucie Gminy Zwierzyn w zapisie o porządku 

obrad jest punkt wolne wnioski i informacje, i że ten punkt jest szczególnie dla sołtysów, 
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gdyż oni są gośćmi zaproszonymi. W tym punkcie mogą zgłaszać wszystkie swoje problemy, 

gdyż na sesji głosują i obradują radni, jednak to nie umniejsza roli sołtysów. 

 

Janusz Lessnau stwierdził, że sołtysi mają siedzieć 2-3 godziny i słuchać, to po co oni mają 

tam siedzieć. Oni też chcą mieć przywilej współdecydowania. Oni, jako goście zaproszeni 

mają płacone po 100 zł, inni zaproszeni nie mają płacone. To może należy też zapłacić innych 

gościom zaproszonym, albo zabrać i im tą dietę. 

 

Mirosław Gniewczyński stwierdził, że dyskusja nie idzie w dobrym kierunku, dlatego 

zostanie zorganizowane spotkanie z sołtysami i wyjaśnimy poruszane sprawy.  

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy   

 

Następnie przewodniczący RG poinformował, że: 

 najbliższa sesja odbędzie się 29 grudnia br. o godz. 13
00

, 

 sesje Rady będą odbywały się w ostatnią środę o godz. 13
00

, 

 oświadczenia majątkowe należy składać do końca miesiąca w dwóch egzemplarzach, 

każdy egzemplarz oryginalnie podpisany, 

 przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn będzie pełnił dyżury w poniedziałki, 

 na zakładce Rady na stronie UG będą informacje w jakich dniach i godzinach pełni 

dyżur przewodniczący RG, w jakich dniach będą odbywały się posiedzenia stałych 

komisji oraz informacja o porządku obrad sesji. 

 

12. Zamknięcie II sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

Mirosław Gniewczyński  o godzinie 15
10

 zamknął obrady II sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł  : 

Inspektor ds. obsługi RG                                           Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

 

  Marzena Kaczmarek                                                           mgr Mirosław Gniewczyński 

 


